

关于 “2022 高登国际美食展” 延期举办的通知

尊敬的参展企业、专业观众和合作伙伴们：

鉴于目前上海新冠疫情形势的不可抗力因素，原定于 2022 年 05 月 31 日-06 月 02 日在上海虹桥-国家会展中心举办的“2022 高登国际美食展”延期举办，具体举办时间将根据疫情形势另行通知。

在此，因展会延期给您和您的单位造成的诸多不便，我们深表歉意！同时，也再次感谢您的单位和您长期以来对我们展会的支持与帮助！

高登国际美食展组委会
上海高登商业展览有限公司
2022 年 05 月 09 日



专注展览 整合品牌 FOCUSING ON EXHIBITIONS AND BRANDS

Postponement Announcement of Goldenfood Expo 2022

Dear exhibitors, visitors and partners,

Due to the force majeure factors under the current severe epidemic situation in Shanghai, now the organizing committee has decided that Goldenfood Expo 2022 scheduled to be held in National Exhibition and Convention Center from May 31 to June 02, 2022, will be postponed until further notice.

We apologize for the inconvenience caused by the postponement of the exhibition. At the same time, thank you again for your understanding and support to our show.

We wish you all the best and good health.

The Organizing Committee of Goldenfood 2022
Shanghai Golden Commercial Exhibition Co., Ltd.
May 09, 2022



上海市浦东新区金高路 1296 弄 151 号 4028-4029 室 邮编: 201206
Room 4028-4029, No.151, Lane 1296, Jingao Road, Pudong New District, 201206, Shanghai, PRC
电话/Tel:(86-21)64396190,50131760 传真 Fax:(86-21)50131761
E-mail: info@goldenexpo.com.cn <http://www.goldenexpo.com.cn>